
Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
13/2009. 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült Kiskunmajsa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2009. július 15-én 
/szerdán/ 16 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal Tanácskozó termében megtartott 
rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: 
 
 Önkormányzat részéről:  

Abonyi Henrik, Csóti Péter, Farkas Mihály, Farkas Zoltán, Dr. Kiss Tibor, Mózer 
Gyula, Nyerges Benjamin, Oláh Péterné képviselők, Terbe Zoltán polgármester, 
Szabóné Csábrády Anikó és Dósai Imre alpolgármesterek /11 fő – 61,1%/  
Szikora Lajosné és Leiz Sándor képviselők később érkeznek, Faludi Tamás, Fogl 
András, Nagy Imréné, Dr. Szabó Lajos és Kolompár Orbán képviselők jelezték 
távolmaradásukat, igazoltan vannak távol. 
 
Jelen vannak továbbá: 
Dr. Tóth Mária jegyző, Gulyás Jánosné és Béres László bizottsági referensek, az 
ÉPINBER Kft képviseletében Györgyi Károly ügyvezető és Teleki Katalin 
közbeszerzési szakértők az 1. napirendi pont tárgyalásához. 
 

Terbe Zoltán polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy 11 képviselő 
van jelen, az ülés határozatképes, megnyitja azt.  
 
Jegyzőkönyv hitelesítőknek Csóti Péter és Oláh Péterné képviselőket javasolta és kérte, hogy 
aki a jegyzőkönyv hitelesítők személyével egyetért, kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal – ellenszavazat nélkül 2 tartózkodás mellett – 
elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
Terbe Zoltán polgármester:  
A kiküldött meghívóban szereplő napirenddel kapcsolatban amennyiben észrevétel, javaslat 
nincs, aki a napirendet elfogadja, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 11 igen szavazattal –
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – a napirendet elfogadta. 

 
 

N a p i r e n d 
 
 

1./ Hatósági Osztály – Műszaki Csoport előterjesztése 
A kiskunmajsai központi buszváró megépítésével kapcsolatos közbeszerzési eljárás     
során beérkezett ajánlatok megtárgyalása  
Előadó: Béres László bizottsági referens 
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2./ Pénzügyi Osztály előterjesztése 

Intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített keretösszeg lebontása  
Előadó: Gulyás Jánosné bizottsági referens  
 

3./ Polgármesteri előterjesztés 
A bölcsőde akadálymentesítési pályázatához saját erő biztosítása 
Előadó: Terbe Zoltán polgármester 
 
 

 
1./ N a p i r e n d 
     Hatósági Osztály – Műszaki Csoport előterjesztése 

A kiskunmajsai központi buszváró megépítésével kapcsolatos közbeszerzési eljárás     
során beérkezett ajánlatok megtárgyalása  
Előadó: Béres László bizottsági referens 
/Írásos előterjesztés mellékelve./ 

 
Polgármester Béres László bizottsági referensnek adja a szót. 
 
Béres László bizottsági referens: 
A Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta és a határozati javaslatot támogatta. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Köszöntöm az Épinber Kft jelenlévő képviselőit, van-e hozzáfűzni valójuk. 
 
Györgyi Károly ügyvezető-közbeszerzési szakértő: 
Nincs kiegészíteni valónk. 
 
Terbe Zoltán polgármester kéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Csóti Péter képviselő: 
Felteszem a kérdést a Településfejlesztési Bizottság jelenlévő tagjainak, mondják el azt a 
döntő érvet az anyagiakon kívül, ami amellett szólt, hogy a régi buszmegállót újítjuk fel 
jelentős összegért, ne egy másikat építünk? 
 
/Szikora Lajosné képviselő megérkezett, jelen van 12 képviselő./ 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
A jelenlegi buszváró teljesen le lesz bontva, és helyette egy új lesz építve. A pályázat 
készítésekor felvetődött egy alternatíva, Vörös Tibor tervező jelezte, van egy elképzelése, 
hogy máshová helyeznénk el a buszmegállót. A pályázat beadási határidő szűkössége és a 
bonyolult hatósági engedélyeztetés miatt akkor a Bizottság elvetette ezt az alternatívát. Az 
maradt, hogy a jelenlegi buszmegálló helyén, azt lebontva egy új, minden szempontból 
megfelelő buszmegállót építsünk. 
 
Csóti Péter képviselő: 
Minden fogyatékosságát viszi majd magával a továbbiakban, a buszöböl mélysége nem 
módosítható, a pöfékelő, melegítő buszok hosszú távon nem válnak ékére a kisváros 
központjának. 
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Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Egyetértek, a helyszín nem biztos, hogy megfelelő, de ez a kérdés már túlhaladott. Tény, hogy 
a központ megnövekedett forgalma miatt el kellett volna gondolkodnunk azon, hogy ennek a 
súlypontját innen elhelyezzük. 
A közbeszerző cég értékelése elfogadható, azt viszont nem értem, hogy a határozati javaslat 
szerint Kürtösi Józsefnek jobb az ajánlata, viszont a vagyonvédelmi rendszert vegyük ki az 
értékelésből, mert a másik ajánlat kedvezőbb árat kínál. Egy 500 eFt-os különbségről van szó. 
A külső járdaépítésnél is van eltérés, közel 2 M Ft, de itt arról nem beszélünk, hogy más 
vállalkozóval oldjuk meg. Eltekintenék a pályázati kiírás értékelésében a részegységektől, 
összességében Kürtösi József tette a jobb ajánlatot. Azon belül hogy milyen részegységekre 
bontotta szeretném, ha a Képviselő-testület figyelmen kívül hagyná és az egészet tekintené 
értékelendőnek, a tervezett műszaki tartalmat, a vagyonvédelmet és a külső járdaépítést úgy, 
mint az Épinber Kft. tette.  
 
Györgyi Károly ügyvezető-közbeszerzési szakértő: 
A felhívásban külön soron szerepeltek ezek az összegek, nálunk azért vannak külön. A 
döntést a fedezet birtokában tudja meghozni a Képviselő-testület. 
 
Mózer Gyula képviselő, a Településfejlesztési Bizottság elnöke: 
Bizottsági ülésen is elhangzott, hogy mekkora a rendelkezésre álló keretösszeg, mennyit 
különítettünk el annak idején? Mert az meghatározza azt, hogy miről döntünk. Dönthetünk 
nagyobb összegről is. Bizottságon azt a tájékoztatást kaptuk, hogy ha kivesszük belőle a 
biztonsági rendszert, akkor a megmaradó összeget fedezi az elkülönített keret. Dönthetünk 
nagyobb összegről is, de akkor az Önkormányzatnak egy második döntést is kell hoznia, hogy 
ehhez plusz pénzt rendel. Ha plusz pénzt rendelünk hozzá, akkor megint az lesz, hogy kit 
választunk? A Bizottságot az vezette a döntésében, hogy úgy férünk bele a keretösszegbe, ha 
kivesszük a biztonsági rendszert.  
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Módosító javaslatom az, hogy Kürtösi Józsefé a jobb ajánlat, mindhárom paraméterben 
együttesen legyen feltéve szavazásra. 
 
Dósai Imre alpolgármester: 
Ahhoz, hogy ezt a javaslatot az Önkormányzat elfogadja, dönteni kell arról, hogy a 
rendelkezésre álló forrás, amit elkülönítettünk elegendő-e? Amennyiben nem elegendő, akkor 
dönteni kell arról, hogy a pluszforrást honnan biztosítja az Önkormányzat?  
 
Mózer Gyula képviselő, a Településfejlesztési Bizottság elnöke: 
Ennek az épületnek a biztonságát meg kell oldani előbb-utóbb. Ha most nem oldjuk meg 
vissza fog jönni. Logikusnak tartom, hogy egy menetben ezt oldjuk meg.  
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Amennyiben plusz forrás biztosítására van szükség a Pénzügyi Bizottságnak kell tanácskoznia 
róla. Javaslom, hogy egy kompromisszumos megoldást tegyünk, döntsük el ma, hogy ki fogja 
felépíteni ezt a létesítményt a határozat-tervezetben szereplő szöveg szerint. És a következő 
testületi ülésen július 29-én a plusz fedezetről tudunk dönteni. 
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
A pályázatok finanszírozására van egy alapunk, javaslom, hogy ebből az alapból biztosítsuk a 
hiányzó összeget, tekintettel arra, hogy Kiskunmajsa Város Önkormányzata tisztában volt 
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azzal, hogy a megnövekedett ÁFA miatt elképzelhető, hogy plusz költségeket fognak a 
pályázatok maguk után vonni. Ezt a keretet jelöljük meg a hiányzó forrás fedezetére. 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Mindenki egyetért abban, hogy ki legyen a nyertes és hogy ezt a pótköltséget állnunk kell, 
csak az SZMSZ szerint eljárva most arról nem tudunk dönteni. Ha a Bizottság összeül, 
javasolja és szavazunk róla a forrás megjelölésével, akkor tudunk ebbe az irányba 
továbblépni. Ezért mondtam kompromisszumos javaslatként, hogy most elfogadnánk ezt a 
javaslatot, kiválasztanánk a vállalkozót, két hét múlva a Bizottság megtárgyalná, Testület elé 
vinné, hogy ezeket a kiegészítő összegeket biztosítjuk-e a projekt többletfinanszírozására.  
 
Dr. Tóth Mária jegyző: 
Egy kis félreértés van. Nem arról van szó, hogy mással csináltatjuk meg a vagyonvédelmi 
rendszer kiépítését, hogy amire a másik cég olcsóbb ajánlatot tett, az a munka az övé lesz. A 
pályázatban a tervben meghatározott műszaki tartalmat meg kellett bontani részelemekre: 
terület előkészítésre, zöldterület rendezésre vonatkozó költségtételeket külön kell szerepeltetni 
annak érdekében, hogy a pályázatból konkrétan ezek az összegek lehívhatóak legyenek. A 
terv nem tartalmazza a vagyonvédelmet, ebből kifolyólag ha a vagyonvédelmet pluszban 
megrendeljük, akkor ezekre a költségekre a támogatást nem fogjuk tudni igénybe venni. Nem 
fogjuk tudni igénybe venni azért sem, mert a kivitelezési költségek olyan magasan keltek el, 
hogy nincs benne tartalék lehetőség. Mindhárom projektelem akörüli áron kelt el, mint 
amennyire be volt árazva a pályázati költségvetésbe, tartalékkeret nem áll rendelkezésre. 
Mikor ezeket a forráshiányokat láttuk ezért hirdettünk az esőbeállók esetén is tartalékkeret 
nélkül eredményt. Itt is ez a javaslat, nem az, hogy ezt más fogja megcsinálni. Ez a rész, a 
vagyonvédelmi rendszer megvalósítása kimaradna, mert egyrészt a pályázat nem támogatja, 
másrészt pedig plusz költséget jelent, amit az Önkormányzatnak kellene fedezni.  
 
Györgyi Károly ügyvezető-közbeszerzési szakértő: 
Az ajánlatok felülvizsgálata alapján mindenképpen Kürtösi József az általunk javasolt nyertes. 
Ezek a sorok a kiírásban benne voltak. Óvatosságból szoktuk javasolni, hogy legyenek benne 
olyanok, melyek nélkül esetleg pályázat figyelembe vételével szerződés köthető. Nem 
lehetséges külön értékelni az egyes sorokat. Az abszolút nem volt szempont, hogy a másiknál 
300 e Ft a vagyonvédelem. Összességében nézve, a 20%-os ÁFÁ-val tartalékkeret nélküli 
39,7 M Ft-os ajánlat és a 44,2 M Ft-os ajánlat között van olyan különbség - miután 
egyebekben azonosan jók az ajánlatok - , hogy nyer Kürtösi József ajánlata. Kérdés, hogy 
vagyonvédelemmel, külső járdával, vagy csak az épülettel? Ez fedezet kérdése. A 
vagyonvédelem benne volt a tervben, csak ha nincs pénz mindig szoktuk javasolni, hogy 
vegyük ki azt, amit utólag is meg lehet csinálni. Nem azzal a szándékkal, hogy mással 
csináltatjuk, csak annak érdekében, hogy ne hiúsuljon meg még egyszer az eljárás.  
 
/Leiz Sándor képviselő megérkezett, jelen van 13 képviselő./ 
 
Farkas Zoltán képviselő: 
Én is arra kérem Alpolgármester asszonyt, hogy fogadjuk el a kompromisszumos javaslatot, 
nehogy az legyen, hogy egyik variáció sem megy át. Mindnyájunknak az az érdeke, hogy 
fogadjuk el Kürtösi úr pályázatát. Két hét múlva el lehet ezt dönteni.  
 
Szabóné Csábrády Anikó alpolgármester: 
Azt nem értettem, hogy ha a vagyonvédelmi rendszer nincs benne a pályázatban, akkor 
egyáltalán összegszerűen hogy kerülhet ide feltűntetésre, hiszen az uniós pályázatokban igen 
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szigorú elvárásai vannak, plusz tartalommal nem lehet megtölteni. Egyértelmű, hogy benne 
volt a pályázatban, azért került bele.  
 
Terbe Zoltán polgármester: 
A kiskunmajsai vállalkozó az előnyösebb ajánlatot tevő, nem is hozhatnánk ki mást 
győztesként. Ahhoz, hogy őt győztesként hozzuk ki ma, el kell fogadni azokat a pontokat, 
amelyek a határozat-tervezetben szerepelnek. Többi pályázat esetén is így jártunk el, de a 
többi pályázat esetében az ajánlattevő által tett ár nem volt magasabb, mint a rendelkezésre 
álló összeg. Ebben az ajánlatban a 800 eFt, ami a vagyonbiztonságra vonatkozik, meghaladja 
a rendelkezésre álló összeget. Azért javaslom, hogy fogadjuk el az előterjesztésben lévő 
szövegezést, mert akkor érvényes lesz a közbeszerzési versenyünk és egy kiskunmajsai 
vállalkozónak oda tudjuk adni a munkát. Ha 29-én nem lenne határozatképes a Testület, akkor 
is még van időnk, hiszen a munkálatok befejezése még hónapokig el fog tartani, és még 
mindig lehet kötni vele egy szerződést, hogy megfelelő módon alakítsa ki ezt a rendszert, és a 
pénzt is tudjuk hozzá biztosítani. 
 
Abonyi Henrik képviselő: 
Várható, hogy nehezebb lesz később összehívni a Testületet, ezért javaslom, hogy fogadjuk el 
most Alpolgármester asszony módosító javaslatát. 
 
Györgyi Károly ügyvezető-közbeszerzési szakértő: 
A tartalékkeret nem egy konkrét, vállalkozónak odaígért összeg, azzal a későbbiekben el kell 
számolni, hiszen a felmerülő munkákra tételes ajánlat alapján kell döntést hozni. Amennyiben 
az egészre lenne egy döntés, de aláírás után, 29-én a Testület nem úgy döntene, hogy 
tartalékkeret nélkül kellene megvalósítani, abban az esetben nem használhatja fel a 
tartalékkeretet a nyertes vállalkozó, csak ha azzal szemben el lesznek munkák rendelve.  
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Ha jól értettem ahhoz, hogy döntsünk a módosító javaslatról meg kell hozni a pénzügyi 
döntést, mert pénzügyi fedezet nélkül nem szavazhatjuk meg a módosító javaslatot. Aki 
egyetért azzal, hogy bizottsági döntés nélkül többletköltségről dönthessen a Testület, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül 2 tartózkodással – az alábbi határozatot hozta. 
 
219/2009. sz. határozat 
A kiskunmajsai központi buszváró megépítésével kapcsolatos  
közbeszerzési eljárás során felmerült többletköltségről 

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közösségi közlekedés komplex 
fejlesztése pályázat keretében megépítendő központi buszváró építésével kapcsolatos 
közbeszerzési eljárás során felmerült többletköltségekhez a pénzügyi fedezetet biztosítja. 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
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Terbe Zoltán polgármester: 
Aki egyetért azzal, hogy a projekthez szükséges pénzügyi fedezetet, ami a költségvetésben el 
van különítve a pályázat megvalósítására, a vagyonvédelmi rendszerrel emelt összeg közötti 
különbséggel biztosítsuk, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – 
ellenszavazat nélkül 1 tartózkodással – az alábbi határozatot hozta. 
 
220/2009. sz. határozat 
A kiskunmajsai központi buszváró megépítésével kapcsolatos  
közbeszerzési eljárás során felmerült többletköltséghez  
fedezet biztosítása 

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közösségi közlekedés komplex 
fejlesztése pályázat keretében megépítendő központi buszváró építésével kapcsolatos 
közbeszerzési eljárás során felmerült 1.528.300,- Ft többletköltséget a céltartalékon tervezett 
„Pályázatok előfinanszírozása”  keretösszeg terhére biztosítja. 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: azonnal 
 
 
 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Aki a módosító javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 13 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
 
221/2009. sz. határozat 
A kiskunmajsai központi buszváró megépítésével kapcsolatos  
közbeszerzési eljárás során beérkezett ajánlatok megtárgyalása  

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közösségi közlekedés komplex 
fejlesztése pályázat keretében megépítendő központi buszváró építési munkáira lefolytatott 
közbeszerzési eljárásban Kürtösi József 6120 Kiskunmajsa Ötfa d. 4/D. szám alatti vállalkozó 
és a Bács-Szinkron Kft. 6100 Kiskunfélegyháza Hunyadi u. 28. szám alatti ajánlattevő 
ajánlatát érvényesnek, mindkét ajánlattevőt a munka elvégzésére alkalmasnak minősíti. A 
legalacsonyabb ellenszolgáltatás alapján nyertes ajánlattevőnek Kürtösi József 6120 
Kiskunmajsa Ötfa d. 4/D. szám alatti vállalkozót hirdeti ki az építési engedélyes 
tervdokumentációban szereplő műszaki tartalom elfogadásával 33.164.035,- Ft + ÁFA + 
bruttó 1.200.000,- Ft tartalékkeret összeggel. 
A vállalkozási szerződés aláírására a képviselő-testület a polgármestert felhatalmazza. 
 
Felelős: Terbe Zoltán polgármester 
Határid ő: szerződéskötésre 2009. július 31. 
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2./ Pénzügyi Osztály előterjesztése 
Intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített keretösszeg lebontása  
Előadó: Gulyás Jánosné bizottsági referens  

     /Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 
Polgármester Gulyás Jánosné bizottsági referensnek adja a szót. 
 
Gulyás Jánosné bizottsági referens: 
A Képviselő-testület még 2008-ban döntött arról, hogy az intézményi meszelési, mázolási 
feladatokra mekkora keretösszeget különít el. Az elmúlt testületi ülésen már az Egressy Béni 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény részére lebontottuk az előirányzatot és engedélyezte a 
Testület a céltól eltérő felhasználást. Több intézmény is jelezte, hogy a 2008. októberi 
felmérés óta sokkal sürgősebb felújítási, karbantartási feladatok váltak szükségessé az 
intézménynél. Ezért az előterjesztés arra tesz javaslatot, hogy a Testület által akkor 
jóváhagyott keretösszegek az intézmények részére kerüljenek lebontásra, de az 
intézményvezető szabadon dönthet, hogy ezeket milyen felújítási és karbantartási feladatokra 
fordítja, olyan kötöttséggel, hogy leghamarabb csak a 2010-es költségvetési évben 
nyújthatnak be újra igényt meszelési, mázolási munkálatokra. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs, Polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 13 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
 
222/2009. sz. határozat 
Intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített keretösszeg lebontása  

 
Határozat 

 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Céltartalékon tervezett 
Felhalmozási és Felújítási Alapon belül intézményi meszelésekre, mázolásokra elkülönített 
keretösszeget az alábbiak szerint bontja le az intézmények részére: 
Arany János Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde                   9.072.000,- Ft 

                ( szakember kivitelezésével )   
 Dózsa György Gimnázium SZKI és Kollégium                     10.598.600,- Ft    

                ( szakember kivitelezésével ) 
Művelődési Központ  ( szakember kivitelezésével )                1.096.000,- Ft 
Városi Könyvtár ( szakember kivitelezésével )                           663.000,- Ft 
Polgármesteri Hivatal ( szakember kivitelezésével )                   340.000,- Ft 
Kistérségi Szociális Intézmény ( csak anyagköltség )                 248.000,- Ft 
 
Összesen:                                                                                22.017.600,- Ft 
 
A keretösszeget az intézményvezetők egyéb karbantartási- és felújítási munkálatokra is 
szabadon felhasználhatják, azonban meszelési, mázolási munkákra pótigényt leghamarabb a 
2010-es költségvetési évben nyújthatnak be. 
Felelős: Intézményvezetők a cél szerinti felhasználásért,  
              Gulyás Jánosné bizottsági referens a rendeleten történő átvezetésre 
Határid ő: folyamatos, azonnal 
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3./ N a p i r e n d 
     Polgármesteri előterjesztés 

A bölcsőde akadálymentesítési pályázatához saját erő biztosítása 
Előadó: Terbe Zoltán polgármester 

     /Írásos előterjesztés mellékelve./ 
 
Terbe Zoltán polgármester: 
Amikor az akadálymentesítési pályázat benyújtásáról döntött a Testület még nem volt 
egyértelműen meghatározva, hogy csak óvodára, vagy bölcsődére is alkalmazható. Időközben 
kiderült, hogy bölcsődére is alkalmazható, és a döntésnek megfelelően a bölcsődére készült el 
a műszaki dokumentáció és a pénzügyi tartalom, amely a pályázat benyújtásához szükséges 
volt. Ekkor derült ki, hogy mennyi az a saját erő, amit biztosítanunk kell a bölcsőde 
akadálymentesítéséhez. Ezt a döntést meg kell hoznunk ahhoz, hogy pályázatunk érvényes 
lehessen. Kérem, tegyék meg észrevételeiket. 
 
Kérdés, hozzászólás nincs, Polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 13 igen szavazattal – 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül – az alábbi határozatot hozta. 
 
223/2009. sz. határozat 
A bölcsőde akadálymentesítési pályázatához saját erő biztosítása 

Határozat 
 

Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a DAOP-4.3.1-2009-09 számú 
„Bölcsőde akadálymentesítése Kiskunmajsán” című pályázathoz szükséges 1.548.381,- Ft 
önerőt  biztosítja az MFB refinanszírozott fejlesztési hitelkeret terhére. A hosszú lejáratú 
fejlesztési célú hitelfelvételből származó bevétel tartalékának 1.548.400.- Ft-os csökkentését a 
költségvetési rendeleten át kell vezetni. 

Felelős:     Terbe Zoltán polgármester a pályázat benyújtására,  
      Gulyás Jánosné bizottsági referens a költségvetési rendeleten történő átvezetésre 

Határid ő: azonnal, soron következő rendes képviselő-testületi ülés 
 
 
 
 
Több hozzászólás nincs, Terbe Zoltán polgármester megköszönve a megjelenést az ülést 
1635-kor bezárta. 

 

K. m . f. 

 

Terbe Zoltán                                                       Dr. Tóth Mária 
                        polgármester                                                             jegyző 
 
 
 
    Csóti Péter            Oláh Péterné 
                         jkv. hitelesítő                                                        jkv. hitelesítő     


